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BADACSONYTÖRDEMIC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
 
Szám: 3/2016. 

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. február 23-
án 17.00 órakor megtartott nyilvános üléséről. 
 
ÜLÉS HELYE: Faluház, Badacsonytördemic, Hősök útja 12. 
 
JELEN VANNAK:  
  Vollmuth Péter polgármester 
  Kövesdi Anett alpolgármester 
  Szabó Imre alpolgármester 
  Kövesdi Sándor képviselő 
  Csonka Gergő képviselő 
 
TANÁCSKOZÁSRA JOGGAL MEGHÍVOTT: 
  Lutár Mária jegyző 
  Szántóné Jochmann Judit óvodavezető 
  Sümegi Gábor könyvelő 
 
Lakosság részéről jelen van 10 fő. 
   
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket, megállapítom, hogy 5 
képviselő jelen van, az ülés határozatképes. Az ülést megnyitom. 
Javasolom a Képviselő-testület tagjainak, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokhoz 
vegyük fel, a faluház programtervét. 
A napirendi javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadja. 
 
Megtárgyalt napirend 
 
1. Badacsonytördemic Község Önkormányzata 2016 évi költségvetési rendeletének 

megalkotása 
2. Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének az Önkormányzat 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet módosítása 
3. 2016 évi közbeszerzési terv meghatározása 
4. Balaton-felvidéki Szociális, Gyermekjóléti és Háziorvosi Ügyelet által biztosított szociális 

és gyermekjóléti alapellátások intézményi térítési díjainak meghatározása 
5. Tájékoztató a képviselők vagyonnyilatkozatainak leadásáról 
6. A képviselő-testület nyilvános ülésen hozott, lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatok végrehajtásáról a 2015. szeptember-október- november-december időszakra 
vonatkozóan  

7. Faluház 2015 évi beszámolója és 2016 évi programterve 
8. Vegyes ügyek 
 
 



 2

1. Badacsonytördemic Község Önkormányzata 2016 évi költségvetési rendeletének 
megalkotása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Szeretném bemutatni Sümegi Gábor urat. Könyvelő, őt 
bízta meg a közös hivatal a költségvetési terv készítésével, önkormányzatnál volt pénzügyes 
nyugdíjazása előtt, jelenleg Révfülöpön képviselő-testületi tag. Tudvalevő, hogy a 
költségvetési ügyintézőnk felmondott. Kinek van kérdése? Van kiegészítés? 
 
SÜMEGI GÁBOR könyvelő: Tisztelt megjelentek! Szeretném elmondani, hogy a múlt 
pénteki előzetes megbeszélés alapján azoknak a tételeknek és kiegészítéseknek - melyek 
akkor felmerültek -, a tisztázását elvégeztük. Azért, hogy könnyebben érthetővé és átláthatóvá 
váljon a költségvetés. Alapvetően azzal kezdeném, hogy a költségvetés főösszege nem 
változott, a 113.240.000 Ft bevétel kiadás egyenlegben nem változott. Amin változtattunk, azt 
részben egyes táblákon át kellett vezetni, amelyek a következők voltak. Felmerült, hogy a 
hulladékkezelést külön soron kezelje a költségvetés, ez megtörtént. A hulladékkezelést 
kiemeltem a községgazdálkodás soraiból és külön soron jelentettem meg. Ennek megfelelően 
a községgazdálkodás összegei ezekkel a tételekkel, a szállítással és annak az ÁFÁ-jával 
módosult, csökkent. A közművelődés, tehát a művelődési ház költségvetése 430.000 Ft-tal 
nőtt. Ennek az volt az oka, hogy az ellátottak a szociális jellegű juttatások sorából a tavalyihoz 
képest jogszabályi változás alapján korábban beállítottunk ápolási díjra és még két tételre 
pénzeket az ellátottak részére. Ezek jogszabályi változások miatt megszűntek. Ezért ezt az 
összeget nem vettük ki a költségvetésből, hanem a művelődési ház rendezvény költségeit 
430.000 Ft-tal megemeltük. Egyik helyről kivettük a másik helyre betettük a fő összeg nem 
változott. Pontosítottuk az óvoda költségvetését, illetve annak csak a számait. Két vagy három 
táblázatban voltak elosztva a számok, ezt most kettő költségvetési bevételi jogcímre tettük át. 
Ez pedig maga az óvoda működtetése, a második pedig a gyermekétkeztetés. Ez sem 
változtatott egyébként az óvoda főösszegén, változatlan maradt. Ennyi kiegészítést szerettem 
volna elmondani. Amennyiben kérdés van, vagy érdeklődés van vagy információ, szívesen 
válaszolok, köszönöm. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jegyzőasszony van kérdésed? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Annyi kiegészítés még az óvodához, hogy az óvodavezető beadta az 
igényeit. A névadó ünnepség és a címer készítésének kivételével mindent tartalmaz. Tehát az 
úszásoktatást, a bábszínház, eszközvásárlást, amit az óvodavezető kért arra a fedezet meg van 
a költségvetésben. A megbízási díjra meg van a fedezet, tehát amit kért ezen a két tételen 
kívül, minden szerepel a költségvetésben. A rendezvényekkel kapcsolatban pedig még annyi 
kiegészítést szeretnék mondani, hogy ez 1.030.000 Ft-os összeg, ez egy keretösszeg, ez 
minden önkormányzati rendezvényre vonatkozik, tehát ebbe benne van minden. A faluház 
vezetőjének kell nemcsak egy rendezvény tervet, hanem egy költségtervet is készíteni, amit a 
képviselő-testület aztán majd jóváhagy, hogy melyik rendezvényre milyen forrást biztosít 
ebből az összegből. Akkor meglesz, hogy egyrészt milyen rendezvények vannak, melyek 
azok, amelyeket támogat az önkormányzat.  
A különböző szervezetek támogatását egy összegben tartalmazza a költségvetés, ehhez majd 
be kell adni a kérelmet az egyesületeknek, civil szervezeteknek, annak megfelelően majd a 
képviselő-testület dönt arról, hogy milyen összeggel támogatja őket, és el kell majd számolni 
ezekről az összegekről. Én ennyi kiegészítést tettem volna hozzá, illetve még egy kérdés van. 
A rendelet tervezet tartalmazza a bérleti díjakat, a faluház beszámolójában is szerepelnek 
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javaslatok. A kérdésem az, hogy a rendelet tervezetben szereplő bérleti díjakon módosítsunk 
vagy ez így elfogadható? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A bérleti díjakkal kapcsolatban szeretném megkérdezni, 
hogy a szállásdíj a 900 Ft/fő/nap ahhoz hozzámegy a plusz IFA ugye? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Igen. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Volt az alkalmi árusítás, a faluház vezetője csatolt a 
beszámolójához környékbeli településekről javaslatot, illetve ő is adott javaslatot. Én is 
javasolnám, hogy emeljük meg 3000 Ft-ról 4000 Ft/órára. Valamint volt egy javaslat a sörpad 
garnitúránál is. Esetleg azt is be lehetne venni. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: A környező településeken is úgy van, hogy 300 -
400Ft/nap/garnitúra, és maximum három napra kölcsönözhető. A környéken így van. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Akkor ugyanúgy legyen. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nekem az lenne a kérdésem, hogy a bérleti díj télen-nyáron 
egyforma? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A javaslat szerint igen. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Mert itt csak egy összeg van. A környékbeli településeken 
meg van határozva, hogy télen-nyáron. Télen ugye a fűtés miatt drágább a bérleti díj. Nekünk 
15000 Ft-ba van meghatározva egy nap. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Igen, 3500 Ft/óra. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Tündi, Neked valamilyen javaslatod? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Hát, ha bele lehet venni, télen biztos, hogy többe 
kerül a fűtés miatt. A gáz nem olcsó, és mindenhol gázfűtésünk van. Vagy lehet esetleg 
beletenni eseti…. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ne keveredjünk bele! 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Úgy is fűtve van minden terem, legalább is temperálva van. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én ebbe nem keverednék bele! Télen úgy is kevesebb az 
igénybevevő. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Jó, én csak úgy kérdeztem. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ezek a pénzek melyek a bérleti díjból bejönnek, ezek 
maradnak a faluháznál? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nem, az önkormányzat költségvetési számlájára folyik be. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van még kérdés? 
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LUTÁR MÁRIA jegyző: A bérleti díjjal kapcsolatban két módosítást kell elfogadni a 
testületnek. 4000 Ft lenne Az alkalmi árusítás mely 4.000 Ft/óra, és a sörpad garnitúra pedig 
300 Ft/garnitúra/nap, maximum 3 napra. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ki az, aki így elfogadja a módosítást? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 
21/2016. (II. 23.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a 2016 évi költségvetésben a faluház bérleti díjai esetében az 
alkalmi árusítás bérleti díját 4000 Ft/óra összegre módosítja. A 
sörpad garnitúrák bérbeadását pedig 300 Ft/garnitúra/nap 
összegben határozza meg, melyet maximum 3 napra lehet bérbe 
adni. 

 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Szavaznunk kell arról, hogy adósságot keletkeztető 
ügyletekből eredő fizetési kötelezettsége az önkormányzatnak nincsen. Ki támogatja a 
határozati javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 
22/2016. (II. 23.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
megállapítja, hogy az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 
törvény 29/A. § b.) pontjában meghatározott, Magyarország 
gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 3. § (1) 
bekezdése szerinti adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő 
fizetési kötelezettsége a 2015 évet követő három évre nincs. 

 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ki szavaz igennel, hogy elfogadja az önkormányzat 
2016 évi költségvetési rendeletét? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 
1/2016. (II. 29.) 

R e n d e l e t e t  
 
az önkormányzat 2016. évi költségvetéséről 
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2. Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének az 
Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet 
módosítása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van kérdése a rendelet módosításával 
kapcsolatban? Akkor szavazhatunk? Ki szavaz igennel, hogy elfogadja? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 
2/2016. (II.28.) 

R e n d e l e t e t  
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 9/2014. (XII.15.) önkormányzati 
rendeletének módosításáról 

 
 
3. 2016 évi közbeszerzési terv meghatározása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jegyzőasszony van hozzáfűzni valód? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nemleges, mert a költségvetésben nem szerepel, olyan beruházás 
melyet közbeszereztetni kellene. Amint ilyen beruházás lesz, akkor ezt a tervet módosítani 
kell. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van kérdés? Szavazhatunk? Ki szavaz igennel, hogy 
elfogadja a határozati javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 
23/2016. (II. 23.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a 2016. évi költségvetésben tervezett fejlesztéseket, 
beszerzéseket figyelembe véve – megállapítja, hogy a 2016. évi 
éves közbeszerzési terve nemleges. 

 
 
4. Balaton –felvidéki Szociális, Gyermekjóléti és Háziorvosi Ügyelet által biztosított 
szociális és gyermekjóléti alapellátások intézményi térítési díjainak meghatározása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van kiegészítés? Jegyzőasszony? 
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LUTÁR MÁRIA jegyző: A Tapolcai Társulásnál működő Szociális és Gyermekjóléti 
Szolgálat térítési díjait az Ábrahámhegy Önkormányzat Képviselő-testülete állapítja meg. 
Csatoltuk mindenkinek a díjakról szóló javaslatot. A jelenlegi díjak nem emelkednek. A 
képviselő-testületnek véleményezni kell a rendeletet. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ki szavaz igennel, hogy elfogadja a határozati 
javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 
 24/2016. (II. 23.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a Tapolca Környéki Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsa 
a fenntartásában működő Balaton-felvidéki Szociális, 
Gyermekjóléti és Háziorvosi Ügyeleti Szolgálat által biztosított 
szociális és gyermekjóléti alapellátások intézményi térítési 
díjainak meghatározásáról szóló előterjesztést megtárgyalta.  
Az előterjesztésben javasolt térítési díjakat elfogadta.  

Felkéri a polgármestert, hogy a döntésről szóló határozatot 
küldje meg a Társulás elnökének további intézkedés végett. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 
Határidő: 2016. március 10. 
 

 
5. Tájékoztató a képviselők vagyonnyilatkozatainak leadásáról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Tisztelt Testület! A vagyonnyilatkozatot mindenki leadta 
határidőre, kérem, a tisztelt Képviselő-testület, hogy a határozati javaslatot fogadja el. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van kérdés? Szavazhatunk? Ki szavaz igennel, hogy 
elfogadja a határozati javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 
25/2016. (II. 23.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
az Ügyrendi Bizottság elnökének tájékoztatóját az 
önkormányzati képviselők vagyonnyilatkozatának határidőben 
történő leadásáról elfogadta.  
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6.  A képviselő-testület nyilvános ülésen hozott, lejárt határidejű képviselő-testületi 
határozatok végrehajtásáról a 2015. szeptember-október- november-december időszakra 
vonatkozóan 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jegyzőasszony van kiegészítésed? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nincsen. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Szavazhatunk? Ki szavaz igennel, hogy elfogadja a 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 
26/2016. (II. 23.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 
szóló tájékoztatót elfogadta.  

 
Vegyes ügyek 
 
7. Badacsonylábdi Partszépítő és Fürdőegyesület kérelem 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jegyzőasszony van hozzáfűzni valód? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A Partszépítő Egyesület kéri, hogy a 2015 évre biztosított 100.000 
Ft esetében járuljon hozzá a képviselő-testület, hogy 2016-ban használhassa fel. 2016. május 
31-ig elszámol a felhasználásról.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van valakinek kérdése? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Tavaly a képviselő-testület úgy határozott a költségvetés 
tárgyalásakor, hogy mint ahogy a jegyzőasszony is elmondta, egy összegbe hozzuk a civil 
szervezetek a támogatását. Akkor mondtuk, hogy a kérelmeket be kell adni a képviselő-
testületnek. Két kérelemmel találkoztunk tavaly, az egyik az Óvodai Szülői Munkaközösségé 
volt, a másik pedig a Jövőnkért Egyesületé. A többit nem láttuk. Nem tudom, hogy elakadt 
valahol, vagy nincs is? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Az újság kiadáshoz kérik a támogatást. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Tudom, minden évben ahhoz kérték, de ha hozunk egy 
döntést, akkor azt tartsuk be, nekem az a meggyőződésem. Nem mintha most azt mondanám, 
hogy ne használjuk fel. Mivel az újsághoz kérik, én azt is szeretném kérni a Partszépítő 
Egyesülettől, hogy nívósabb újságot hozzanak létre ezért a pénzért. Mert én, ahogyan 
olvasgatom a tavalyi esztendőben vagy az ideiben volt benne nem is tudom, egyedül, amit 
elfogadható cikknek találok az a dr. Horváth Imre úrnak a mementója, amit írtak. A többi az 
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csak ilyen köszönöm cikkek vannak benne, ennek meg ennek köszönöm, hogy segített az 
ilyen rendezvényen meg az olyan rendezvényen. Mondjuk, arra felesleges egy ilyen lapot 
fenntartani én úgy gondolom. Én azt kérem, hogy ha lehetne nívósabb cikkeket írni. 
Köszönöm. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van még kérdése? Nekem annyi kiegészítés lenne, 
hogy én inkább megköszönném nekik, hogy saját pénzt, erőt felhasználva működtetnek egy 
települési újságot. Nem újságírókból áll a csapat, ha ilyenre sikerült, van ilyen. Még a 
Naplóban sem sikerülnek, sőt még a Népszavában meg a Magyar Nemzetben sem sikerülnek 
mind a cikkek. Én nem bántanám Őket, hanem inkább azt mondanám, hogy igen is 
támogassuk őket. És ez a faluról akármilyen szinten is jó képet alkot. Ennyi lenne a 
kiegészítés. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Én akkor még annyit had mondjak, hogy én nem bántom 
őket, félreértés. Én azt szeretném, hogyha nem arról szólna egy újság, hogy megköszönöm x y 
személynek, hogy segített a kemencénél. Köszönöm xy-nak, hogy eljött velem ide-oda olyan 
dologra, amiről nem is tudunk. Megjelenik az újságban, hogy itt voltunk, a képviselő-testület 
meg nem is tud róla. Egy cikket láttam benne a Somlyó Tibor úrnak a cikkét, hogy 
megemlékezett a dr. Horváth Imréről. Az, amelyik azt mondom, hogy valóban…. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van kérdés még? Szavazhatunk, hogy a támogatást 
megadjuk a Partszépítő és Fürdőegyesületnek? Ki az, aki igennel szavaz? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 
27/2016. (II. 23.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a Badacsonylábdi Partszépítő és Fürdőegyesület részére 2015 
évre biztosított 100.000 Ft támogatás kifizetési és felhasználási 
határidejét meghosszabbítja 2016. május 31. napjáig. 
Megbízza a polgármestert, hogy az Egyesület elnökét 
tájékoztassa a Képviselő-testület döntéséről. 
Határidő: 2016. február 25. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
 
8. Badacsonyi Céh Turisztikai Egyesület Együttműködési Megállapodás módosítása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A Badacsonyi Céh Turisztikai Egyesületnek az a kérése, 
hogy a szerződés szerinti 300.000 Ft-ot egy összegben lehívhassák. Ezzel kapcsolatos a 
megállapodás módosítása. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Akkor felteszem szavazásra, hogy ki szavaz igennel, 
hogy elfogadja a határozati javaslatot? 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az 
alábbi 
 
28/2016. (II. 23.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a Badacsonyi Céh Turisztikai Egyesület és Badacsonytördemic 
Község Önkormányzata között fennálló Közép-távú 
Együttműködési Megállapodás I.2. pontjának első mondatát az 
alábbiak szerint módosítja: 
„A támogatás egész évre megállapított összegét az 
Önkormányzat egy összegben, minden év február 28-ig utalja át 
az Egyesület számlájára.” 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Középtávú 
Együttműködési Megállapodás módosítására vonatkozó 
megállapodást írja alá.  
Határidő: 2015. február 28. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
 
9. Dede Zoltán bérleti szerződés felmondása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Dede Zoltán bérli a volt iskola épületet. Sajnálatos 
módon súlyosan megbetegedett, úgyhogy a vállalkozását nem tudja tovább folytatni, asztalos 
üzemet működtetett abban a helyiségben. El is kezdte az eszközeinek az értékesítését. A 
szeptember-október-november-december havi bérleti díjat kéri elengedni a képviselő-
testülettől, ez összességében 60.000 Ft. Arra vonatkozóan tartalmaz javaslatot a határozat, 
hogy a bérleti szerződést mondja fel a képviselő-testület, ugyanis erre az épületre az ifjúság 
jelentett be idényt. Jó lenne, ha minél előbb kiköltözne Dede úr onnét, és szabaddá tenné ezt 
az épületet, hogy lehetne más célra is használni. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: A határozati javaslatba március 20. van megjelölve, hogy 
addigra teszi szabaddá. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Akkor jók ezek a kondíciók? Akkor Dede Zoltán március 
20-ig átadja az önkormányzatnak a volt iskola épületet. Ki szavaz igennel, hogy elfogadja a 
határozati javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 
29/2016. (II. 23.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
Dede Zoltán bérlő kérelmére, - figyelemmel arra, hogy 
megromlott egészségi állapota miatt vállalkozói tevékenységet 
nem tud folytatni, a bérelt helyiséget részben kiürítette - 2015. 
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szeptember – október – november – december havi bérleti díját 
(60.000 Ft) elengedi. 
Megbízza a polgármestert, hogy a bérleti szerződés felbontására 
vonatkozóan a szükséges intézkedéseket tegye meg.  
Határidő: 2016. március 20. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
10. Badacsonytördemici Túravitorlás Egyesület kérelme 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A képviselő-testület a 108/2015.(VIII. 27.) sz. 
határozatával döntött arról, engedélyezi, hogy a Horgász Egyesület az önkormányzat 
tulajdonában levő területen elektromos vezetéket helyezzen el, de ezt nem a Horgász 
Egyesület kérte, mint ahogyan tévesen szerepel, hanem a Túravitorlás Egyesület, ezért kellene 
módosítani a határozatot. 
Ki szavaz igennel, hogy elfogadja a határozati javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 
30/2016. (II. 23.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a 108/2015. (VIII. 27.) Kt határozatot az alábbiak szerint 
módosítja: 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a jegyzőkönyvhöz csatolt ingatlanhasználati szerződés szerint 
hozzájárul, hogy a Badacsonytördemici Túravitorlás Egyesület 
az 1301/1 hrsz-ú ingatlanon víz és elektromos vezetéket 
helyezzen el, az ingatlant a vitorláskikötő megközelítésére 
használja. Felhatalmazza a polgármestert az ingatlanhasználati 
szerződés aláírására. 
Megbízza jegyzőt, hogy a javított határozat kivonatot az 
egyesület elnökének küldje meg. 
Határidő: 2015. február 25. 
Felelős. Lutár Mária jegyző 

 
11. Tatay Sándor általános iskola kérelme 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A Tatay Sándor Általános Iskola ez éven is sí tábort 
szervezett, és ehhez kérik az önkormányzat támogatását. Négy badacsonytördemici tanuló 
vett részt a táboron, 25.000 Ft támogatást javasolunk megállapítani a korábbi évekhez 
hasonlóan. Évek óta járnak sí táborba és az önkormányzat minden évben adott támogatást. 
Van kérdés? Szavazhatunk? Ki szavaz igennel, hogy 25.000 Ft támogatást adjunk? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 



 11

31/2016. (II. 23.) Kt 
H a t á r o z a t o t 

 
Badacsonytördemic Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
a Tatay Sándor Általános Iskola által a 2015/2016-os tanévben 
szervezett sí tábor buszköltségéhez 25.000 Ft összegű 
támogatást biztosít. 
Felkéri a polgármestert, hogy a támogatás összegének a Tatay 
Sándor Általános Iskola Badacsonytomaj, Kert u. 14. részére 
történő átutalásáról gondoskodjon. 

 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 
Határidő: március 1. 

 
12. Árvai Csaba földterületek haszonbérletének kérelme 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Árvai Csaba nyújtott be kérelmet földterületek bérlésére, 
a helyrajzi számok benne vannak az előterjesztésben. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Meg kell határozni a bérleti díj összegét, és hogy hány éves 
időtartamra adja bérbe a képviselő-testület, vagy egyáltalán bérbe adja-e. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Lehetne az infláció mértékével növelni a bérleti díjat 
évente? Itt igazából 15-20 éves időtartam van bejelölve, nem tudom, hogy melyiket preferálja 
jobban a Csaba, a 15-öt vagy a 20-at? Ha esetleg 20 évre kéri, akkor esetleg az inflációs ráta 
mértékével lehetne növelni. Összeszámoltam, kb. 79.000 Ft. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A bérleti díjat négyzetméter/ Ft-ban javasolja megállapítani.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: 3 Ft/m2/év az éves inflációval emelve.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Összességében mennyire jön ez ki? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Összességében az előterjesztésben szereplő 
földterületeket figyelembe véve 79.488 Ft egy évre. 
 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Már az is tiszteletre méltó dolog, ha valaki műveli. 
Támogatható ez a dolog? Ki szavaz igennel? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az 
alábbi 
 
32/2016. (II. 23.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete az önkormányzat tulajdonában levő 
Badacsonytördemic  
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031/4 hrsz-ú szántó művelési ágú 2039 m2 területű,  
031/5 hrsz-ú szántó művelési ágú 2078 m2 területű,  
035/4 hrsz-ú szántó művelési ágú 5041 m2 területű,  
035/8 hrsz-ú szántó művelési ágú 5170 m2 területű,  
035/21 hrsz szántó művelési ágú 2633 m2 területű,  
035/24 hrsz szántó művelési ágú 2409 m2 területű , 
területű ingatlanokat 20 éves időtartamra haszonbérbe adja 
Árvai Csaba Badacsonytördemic Iskola u. 1. szám alatti egyéni 
vállalkozónak.  
A Képviselő-testület a bérleti díj összegét 3 Ft/m2 /évben 
állapítja meg. A bérleti díj inflációkövető.  
Megbízza a polgármestert, hogy a haszonbérleti szerződést 
kösse meg. 
Határidő: 2016. március 31. 
Felelős: polgármester 

 

13. Faluház 2015 évi beszámolója és 2016 évi programterve  
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kérdezem a faluház vezetőjét, van kiegészíteni valója? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Nincsen hozzáfűzni valóm, mindent leírtam a 
beszámolómban. Ha kérdés van, arra szívesen válaszolok. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van kérdése? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: A költségvetéssel kapcsolatban egyes dolgokat leírtam 
a rendezvényekkel kapcsolatosan. Ha belefér a költségvetésbe, kellene nagyon az épületre egy 
tisztántartó meszelés, a parkettát kellene rendbe tenni, mert én több mint 5 éve vagyok itt, és 
előtte nem tudom, hány éve volt ez a parketta rendbe téve ezt le is írtam. Ami nagyon fontos 
lenne az alpolgármester asszonnyal is beszéltük, hogy itt a kinti színpadnál egy árnyékoló 
technika, ha belefér, nagyon kellene. Ez évek óta kérés, a szabadtéri rendezvényeknél ki van 
téve az időjárás viszontagságainak főleg a nyári rendezvényeknél akár a 40 fokos meleg, akár 
az eső. A másik nagy segítség lenne a rendezvényeken a színpad felől az ablak. Magasságra is 
meg van, ki kellene cserélni egy ajtóra, ha lehet, és egy pár lépcsőfokot innen kívülről, mert a 
fellépőknek jó lenne, hogyha kintről tudnák megközelíteni. Több rendezvényen láttátok ti is, 
hogy sokszor úgy kell keresztül verekedni a látogatókon és a vendégeken. Ezzel nagyon nagy 
helyet kapnánk, és nem gondolom, hogy ez egy nagyon nagy beruházás. Ezeket leírtam, 
mindenki megkapta, a döntés a ti kezetekben van. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van kérdése? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A jegyzőasszony amit mondott, hogy a költségvetésben 
egy összegben szerepel a faluházhoz kapcsolható minden rendezvény. Ahhoz kapcsolódóan 
majd egy költségvetést szeretnénk látni, rendezvényenként, programonként. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Én egy tervezetet egyébként tettem hozzá, elméletileg 
ott kellene, hogy legyen. De természetesen pótolható. Egy körülbelülit, mert amikor már az év 
vége feléhez közeledünk és az árak ahogy változnak…Le tudom másolni és oda tudom adni. 
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KÖVESDI SÁNDOR képviselő: A költségvetésünkben szerepel a közművelődésnél kis 
javításokra 246.000 Ft, mondjuk a parketta a lakkozása… Ha lehet akkor az ajtót is meg lehet 
csinálni, hogy ha ez az igény. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Szavazhatunk? Ki az aki elfogadja a beszámolót? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 
33/2016. (II. 23.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a faluház beszámolóját megtárgyalta és a jegyzőkönyvhöz 
csatolt előterjesztésnek megfelelően elfogadta. 

 
 
14. Badacsonyi Céh Turisztikai Egyesület pályázata 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
BÉKÁSSY JÁNOS elnök: Köszönöm szépen, hogy ismét találkozhatunk. Múltkor a Bon 
Vino-ban volt egy összejövetel, nem mindenki tudott részt venni ezért egy kicsit 
összefoglalnám. Elmondanám újra nagyon tömören ennek a pályázatnak és az 
együttműködésünknek a körülményeit. 2008 óta van az önkormányzat és az egyesület között 
együttműködési megállapodás. 2010-ben aminek most lesz jövőre a kifutóideje egy 
pályázaton el is tudtunk indulni amihez bírtuk a tisztelt testület támogatását. A mai itt 
létünknek az egyik fő indoka az, hogy kiírták decemberben a TDM pályázatot 20 millió Ft 
összeggel, amelyhez 5 millió Ft önerőt kell biztosítania az egyesületnek. A pályázat, ami most 
előttünk van, ez abban különbözik az előző pályázattól, és lényegesen eltér tőle, hogy nem 
megalapozó elméleti tanulmányokat magába foglaló pályázat, hanem gyakorlati a napi 
munkát segítő olyan tételeket magába foglaló pályázat, ami kimondottan az önkormányzatok 
fizikai munkáját segíti. Két részre bontható a pályázat. Az első kimondottan az 
önkormányzatok igényeit igyekszik kielégíteni. A pályázat további részeiben vannak azok az 
elemek, amik kimondottan turisztikai, egyesületi célokat szolgálnak. De ezek is közvetve 
vagy közvetlenül az önkormányzatok érdekeit szolgálják, négy önkormányzat területére terjed 
ki. A pályázatnak fontos eleme, vízválasztó a Turisztikai Egyesületek életében, hogy a 
pályázat kiírója a feltételeket úgy állította fel, hogy meg akart róla bizonyosodni, hogy élő 
egyesületekkel van dolga. És ezért a pályázatban pontokkal jutalmazza, hogy az egyesület az 
önkormányzatokkal meg tud-e állapodni arról, hogy az előző tárgyévi IFA 25 %-át 
támogatásként működésre az adott önkormányzatok átadják. Négy önkormányzat közül a 
másik három önkormányzattal megtörtént ez a megállapodás. Időközben a kényszerítő 
határidő miatt a pályázat a mai napon benyújtásra került, a rendszer be is fogadta. De úgy illő, 
hogyha megkérjük tisztelettel az önkormányzatot, hogy járuljon hozzá ennek a szerződésnek a 
létrejöttéhez, támogassa a pályázaton való részvételt. Illetőleg a 25 % IFA átadásáról tudjunk 
megállapodni. Jelzem, hogy ha bármilyen keveredést is okozna, nem a 2016-os évre 
vonatkozik a 25 %. Ez a 300.000 Ft a 2016 évi részt lefedezte és lerendezte, ez 2017 évvel 
indulna el. A lényege az egésznek az, hogy az önkormányzat és az egyesület 
együttműködésben dolgozik a turizmus fejlődéséért. A pályázati kiírás ott van mindenki előtt, 
bármilyen kérdés van nagyon szívesen állunk rendelkezésre. Amire én nem Tasner Mónika 
fog tudni válaszolni. Az önrész 5 millió Ft, úgy állapodtak meg az önkormányzatok, hogy 
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egyenlő arányban vesznek részt a benne foglalt célok megvalósításában. Így is lettek 
összeállítva az elemek, ezek vannak az első oldalon. Mobilszínpad, sörasztalok, sörpadok. 
Mindig sokat kergetjük egymást, hogy kinek mennyi sörpadja van kölcsön. Ezért gondoltunk 
arra, hogy 50 garnitúrával erősítenénk az egyesületet. Ez az 50 garnitúra mindenkinek a 
rendelkezésére áll természetesen az önkormányzatok területén. Konkrétan Szigligeten merült 
fel a lelátó a kérdése. Nyilvánvaló, hogy mindegyik településnek rendelkezésére áll. És ez egy 
olyan megoldás, hogy lelátóként és színpadként is hasznosítható a berendezés. Minden 
település határában szeretnénk molinótartó lábazatot felépíteni. Egyrészt, mert a 71-es főúton 
a keresztbe elhelyezett molinókat nem engedélyezik, ezt megszűntették. Mindenkinek a 
területén van olyan aktuális rendezvény, amit természetesen szeretnénk kirakni. Ezek az 
oszlopok ezt szolgálnák, ki lehetne feszíteni, minden településnek kettő ilyen lehetőséget 
számoltunk. Van esetleg kérdés? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Mekkora az összeg önkormányzatonként? 
 
TASNER MÓNIKA Turisztikai Egyesület: 1.250.000 Ft, az 5 millió Ft lett egyenlő részre 
elosztva. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ezt én valahol nem tartom szerencsésnek. Legrövidebb 
partszakasz a Balaton parton Badacsonylábdihegy. Amiből még Tapolca Önkormányzat és 
egy katonai tábor van. Más részt, olyan mocsártenger vesz körül bennünket, ami nem hiszem, 
hogy vendégcsábító, hanem vendégriasztó. Gondolok a 71-es út alatt, a Szent György hegy 
Szigliget között. Én már szóltam a Balatoni Szövetségnek is, hogy irreális, hogy mi 
pumpáljuk a szúnyogirtáshoz a pénzeket, itt meg Ederics-Szigliget-Tördemic-Lábdihegy telis-
tele szúnyogkeltő bölcsőkkel. A másik az, hogy valójában lényegesen kisebb bevételi 
forrásokkal rendelkezik Lábdihegy - Tördemic, mint akár Ábrahám, akár Szigliget, akár 
Badacsony. Ez az én véleményem. 
 
BÉKÁSSY JÁNOS elnök: Erről a badacsonytomaji egyeztetés után megállapodás született, 
erről a négy egyenlő részről. Magáról a konkrét finanszírozás rendjéről van még lehetőség 
tárgyalni a későbbiekben is. A felhasználhatóság tekintetében nem függ össze sem 
partszakasszal, sem bevétellel. Az egyik a település marketinget szolgálja, a sörpadok teljes 
mennyiségükben itt is felhasználhatók a helyi rendezvényen illetve a lelátó színpadként is 
alkalmazható szintén teljes egészében rendelkezésre áll az éves programok során. Olyan 
elemeket igyekeztünk összeválogatni, fogadott is el a többi testület, amik nem függnek össze 
közvetlen a turisztikai forgalom nagyságával. A rendezvények megtartásával a minőség 
javítását szolgálja. Talán ezért is alakult ki ez a konszenzus, hogy nem forgalomfüggő vagy 
partfolyóméter függő a részvétel mértéke. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Nem győztél meg János. 
 
BÉKÁSSY JÁNOS elnök: Én ezt elfogadom, hogy elsőre nem, de ez az alapgondolat mely 
alapján ez először létrejött. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ez még a jövő évi dolog lesz, nem az idei. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A fenntartási idő, 2022-ig szól. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Azt mondja a János, hogy erről még lehet tárgyalni. 
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BÉKÁSSY JÁNOS elnök: Ez egy egyszeri kiadás, de ennek az ütemezését bizonyára meg 
tudjuk beszélni. Én is tisztában vagyok az önkormányzat lehetőségeivel és határaival, nyilván 
való olyat, ami aránytalan nem fogok javasolni. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van valakinek kérdése? Imre? 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Szerintem tárgyaljuk ezt az 1.250.000 Ft-ot újra, hogy ebben 
mennyi mozgástér van. 
 
BÉKÁSSY JÁNOS elnök: Ha befogadják a pályázatot a támogatói szerződés létrejön, 
elbírálják és elfogadják nagy mozgástér nem lesz az 1.250.000 Ft összegéről. A mikéntjéről 
természetesen bármikor lehet tárgyalni. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Mikorra kell kifizetni az 1.250.000 Ft-ot az egyes 
önkormányzatoknak? Mikorra kell az önrészt felmutatnotok, hogy meg van? 
 
TASNER MÓNIKA Turisztikai Egyesület: A támogatási szerződés megkötésével egy időben. 
Ha minden jól megy és befogadják a pályázatot, lesz hiánypótlási idővel, megtörténik a 
támogatási szerződés megkötése akkor várhatóan május-június környékén lesz. Fel kell 
mutatni az önrészt valamilyen formában akár bankszámla rendelkezésre állásával vagy egyéb 
az önkormányzatokkal kötött megállapodás alapján. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ha csak papír alapon elég felmutatni, akkor lehívható 
előtte bármilyen pénz vagy az önrésszel kell nekiállnotok, dolgozni. 
 
TASNER MÓNIKA Turisztikai Egyesület: Lehívható 25 %-a a támogatásnak. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Tehát a pályázat lezárása előtt, az utolsó kifizetési igény 
előtt is ráérnénk fizetni az 1.250.000 Ft-ot. 
 
TASNER MÓNIKA Turisztikai Egyesület: Úgy terveztük a pályázatot, hogy 2016. július 1-
vel indulna, és 2017. december 31-el zárulna. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Akkor nekünk 2017. szeptember környékén ki kellene 
fizetnünk 1.250.000 Ft-ot. 
 
BÉKÁSSY JÁNOS elnök: Azt is lehet tenni, hogy kétfelé osztani, hogy ne terhelje a büdzsét 
olyan szinten. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: 2017 évi költségvetésben benne van akkor már. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Az nem probléma, hogy az 1.250.000 Ft-ot kifizesse az 
önkormányzat. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Nem tudunk tolni még a döntésen? 
 
TASNER MÓNIKA Turisztika Egyesület: A pályázatban nem szerepelt ez, előzetes szóbeli 
megállapodás volt, az egyeztetésen Tördemic képviseletében alpolgármester úr volt jelen. A 
pályázatban nem szerepel az önrész biztosításának a mikéntje. Ezt az egyesületnek kell 
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előteremtenie. De ugye úgy kezdtük a pályázattal kapcsolatos egyeztetésünket, hogy jeleztük 
a tag önkormányzatok felé, hogy az önrészt nem tudja biztosítani az egyesület a pályázathoz. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Van arra remény, ha a tördemici önkormányzat kéri, újra 
egyeztessenek és módosítsák az összeget? 
 
TASNER MÓNIKA Turisztikai Egyesület: Mint egyesület úgy gondolom, el kell fogadnunk, 
hogy Tördemic úgy látja, hogy újra kell tárgyalnunk, mert Tördemic számára ez nem 
elfogadható. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: És az IFA-t-amit tulajdonképpen befolyásolja az időjárás 
meg egyéb dolgok, politikai események, mi van akkor? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Az 25 %, ez a pályázatban szerepel, az nem módosítható. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Az olyan bizonytalan, mint a kutya vacsorája. 
 
BÉKÁSSY JÁNOS elnök: Válasszuk ketté a dolgot. A megállapodásban a hozzájárulás az 
önrészhez azt nyugodtan át lehet gondolni, az a pályázat benyújtásának semmilyen formában 
nem feltétele. Az egymás közötti megállapodásoknak a kérdése. Amit formailag szeretnék 
kérni az a másik rész, a megállapodás a 25 %-ról. A 25 %-nak pontosan az a lényege, amiről 
az egész együttműködés is szól, az önkormányzat és az egyesület között, hogy egy a 
turisztikával kapcsolatos feladatot együttesen oldunk meg. A 25 % a mi részünkre is hordoz 
kockázatot, és egyáltalán nem baj, hogy egy fix támogatásról átállunk egy másik módszerű 
támogatásra. Hiszen az IFA akármilyen okból történő csökkentése az a mi működésünket is 
csökkenti. Tehát az egész egyesület maximálisan érdekelt abban, hogy az IFA bevétele az 
önkormányzatnak minden évben nőjön, hiszen a jutalékunk ez által nőni fog. Kockázatát a 
csökkenésnek azt mi is viseljük nyilvánvalóan. Akármilyen időjárás, politikai események, 
bármi bekövetkezik, nem jöhetünk ide, hogy, kevesebb lett a támogatás 30 %-ra emelje fel az 
önkormányzat, mert ezt nem lehet megtenni. Viseljük a kockázatát, és abszolút érdekeltek 
vagyunk abban, hogy mind a ketten sikeresek legyünk. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van kérdés? Ki az aki támogatja? 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
 
34/2016. (II. 23.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

1. Támogatja, hogy a Badacsonyi Céh Turisztikai Egyesület 
induljon a „Turisztikai szervezet (TDM) fejlesztése” című, 
GINOP-1.3.4-15 pályázaton. 
 
2. Mint tag önkormányzat vállalja, hogy a pályázat 
megvalósítási időszakára (2016.07.01-2017.12.31.) és 
fenntartási időszakára (5 év), minimum 2022. december 31-ig 
legalább a beszedett IFA 25 %-át átadja a TDM szervezetnek. 
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Felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázati önrész 
összegéről és annak átadásáról folytasson tárgyalásokat 
Badacsonyi Céh Turisztikai Egyesület elnökével és a tag 
önkormányzatok polgármestereivel. 
 
Határidő: 2016. április 25. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 
 

15.Csonka Gergő vízfogó kitisztításának kérelme 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Azt javasolom, hogy óvatosan kell eljárni, tárgyalni. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Mindenképpen a Nemzeti Parkkal kellene egyeztetni első 
körben. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Akkor a képviselő-testület támogatja, hogy a Badacsonytördemic 
Sport és Ifjúsági Egyesület a vízfogót kitisztítsa és közösen keresse meg a Nemzeti Parkot 
ebben az ügyben. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Közösen az önkormányzattal, de az egyesületé a 
felelősség. Ha van védett fa, vagy bármilyen károkozás, az pénzbüntetéssel jár. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Egyértelmű. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Gondolom, hogy a Nemzeti Park is ki fog jönni. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Úgy is megmondják, hogy mit szabad és mit nem. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Most mondom, nem kell meglepődni, ha olyanokat 
fognak mondani. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Biztos fognak, majd meglátjuk, vagy összejön, vagy nem. Nem 
tudom, hogy mennyire fogják támogatni az ötletet. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Akkor a felelős az egyesület elnöke? 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Jó. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ha nem felejtem el, hozok egy 65 éves képet a 
következő testületi ülésre. Meg fognak lepődni. Ki szavaz igennel, hogy az önkormányzat a 
Badacsonytördemic Sport és Ifjúsági Egyesülettel közösen megkeresse a Nemzeti Parkot a 
leírtak alapján egyeztessenek a Bakonyerdő ZRT-vel, mivel egy állami területről van szó? 
Csak kezelői és felügyelői jog van náluk ezért egyeztetve velük, a munkálatok elvégzését 
pontosítani.   
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi 
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35/2016. (II. 23.) Kt 
H a t á r o z a t o t 

 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a Badacsonytördemic Sport és Ifjúsági Egyesület 
kezdeményezésével egyetértve támogatja a Badacsontördemic 
043 hrsz-u „Vízfogó” területének a kitisztítását. A munkák 
felelőse az Egyesület elnöke.  
A szükséges engedélyek beszerzése érdekében felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a Badacsonytördemic Sport és Ifjúsági 
Egyesülettel közösen levélben keresse meg a Balaton-felvidéki 
Nemzeti Parkot, előzetesen egyeztetve a Bakonyerdő ZRT-vel. 
 
Határidő: 2016. március 15. 
Felelős: Badacsonytördemic Sport és Ifjúsági Egyesület elnöke 

 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van még valakinek kérdése? 
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést 17.05 órakor bezárta és zárt ülést rendelt el. 
 
 

 K.m.f. 
 
 Vollmuth Péter       Lutár Mária 

polgármester           jegyző 
 
 
 

 
 
 

 
 


